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	ОТКРЫТОЕ  ОБРАЩЕНИЕ  НАСЛЕДНОГО  ИМПЕРАТОРА  ВСЕЯ  РУСИ  И  ГЛАВЫ  РУССКОЙ  ПРАВОСЛАВНОЙ  ЦЕРКВИ  ПАВЛА  II
(ШАБАДИНА-РОМАНОВА-РЮРИКОВИЧА,  ЭДУАРДА БОРИСОВИЧА)
 
Нами твёрдо установлено узурпаторское подлое нарушение Александром I и Николаем I Закона о престолонаследии и Акта, Высочайше оглашённого в Москве 5 апреля 1797 г. в день Священной коронации Великого Князя Павла, Его Императорского Величества. Текст этого Акта, положенный Павлом I для вечного хранения на престол Успенского собора Московского Кремля (Полный Свод Законов Российской Империи, № 17910), датируется: «Санкт-Петербург, Генваря 4, 1788 года» и подписан он так: «Великий Князь Павел». Таким образом, этот Акт создан Павлом I, тогдашним Наследником и Цесаревичем, в честь совершеннолетия старшего своего сына, названного Императрицей Екатериной II “Симеоном Великим”, а на самом деле -  Константином I (статьи 40-52 Закона о престолонаследии).


	THE PUBLIC APPEAL OF THE CROWN EMPEROR OF THE WHOLE OF RUSSIA AND THE HEAD OF THE RUSSIAN ORTHODOX CHURCH PAUL II 

(EDWARD B. SABADIN-ROMANOV-RURIKOVICH)
 
We has exactly ascertained that there was a violent and foul breach performed by Alexander I and Nicholas I of the Low about succession the throne as well as the Statement, which was avowed in Moscow on the 5th of April, 1797 per day of a Holy Crowing of His Imperial Majesty Paul the Great. The text of this Statement placed on the altar of the Moscow Kremlin Assumption Cathedral by Paul I for the eternal keeping (The Total Russian Empire Code of Laws, #17910) is dated: “Saint-Petersburg, on the 4th of September 1778” and is signed the following: “Grand duke Paul”. In such a way this Statement was created by Paul been then Successor and Cesarevitch in honour of his older son majority named by Empress Catherine II “Simeon the Great” but in fact  - Konstantin I (articles 40-52 of the Low about succession).  



	ВЕЛИКАЯ ЛАВРА  УСПЕНИЯ  ПРЕСВЯТОЙ  БОГОРОДИЦЫ
(Краткая история)
 
Родионов В. Г.
  
За 70 лет до падения Царьграда (Константинополя), в царствование Иоанна Палеолога, чудотворная икона БМ (будущая «Тихвинская») неожиданно исчезла из Влахернского храма Царьграда и столь же неожиданно в 1383 году чудным образом объявилась в Новгородских пределах на реке Тихвинке, во время княжения на Руси Великого князя Дмитрия Иоанновича (Донского), при митрополите Пимене. Великий князь и митрополит благословили тогда же на скорейшую постройку на месте последней (седьмой), окончательной остановки иконы БМ на реке Тихвинке — храма во имя Успения Пресвятой Богородицы. Эта церковь была построена к празднику Успения Божией Матери в том же 1383 году, 15-го августа. После этого — ранее пустынное, необитаемое место постепенно превратилось в селение Пречистенский Погост, затем — Тихвинский Посад, а в царствование императрицы Екатерины II посад стал называться городом Тихвином.

В 1510 году Великий князь Василий Иоаннович, испытав на себе чудотворную силу иконы Пречистой девы, повелел построить на Тихвине каменную церковь с папертями, распорядившись выделить деньги из собственной казны. По сооружении и освящении каменного соборного храма (12 апреля 1515 г.) Великий князь Василий Иоаннович захотел самолично увидеть его и поклониться иконе Богоматери. И в 1526 году в сопровождении преосвященного Макария, Новгородского архиепископа, приехал в Тихвин. А в 1547 году, 1 января, движимый таким же чувством благоговения перед святыней Русской земли, Тихвин посетил самодержавный сын его Иоанн Васильевич. 

	THE GREAT LAVRA OF THE ASSUMPTION OF THE MOTHER OF GOD

 (The brief history)
 
Rodionov G. Vladimir
  
70 years before the Tzargrad (Constantinople) fell during the reign of Ioann Paleolog the Mather of God thaumatirgical icon (in future it will be called “Tihvinsckaya”) suddenly had disappeared from Vlahern temple in Tzargrad and in the same mystical way it appeared in 1383 near the Tihvinka river which flows in the Novgorod region. That happened during the reign of Dmitrii Ioanovich (Don) the Russian Great duke in the time of the metropolitan Pimen. The Great duke and metropolitan gave their blessing to build up a temple for the sake of the assumption of the Mother of God in the place of the last (the seventh) and the definitive stop of the Mother of God icon on the Tihvinka river. This temple was built in the 15thof August, 1383 by the day of the assumption of the Mother of God. After that an uninhabited and desert place in the past had turned into the settlement firstly named Prechistenskii Pogost and then – Tihvinskii Posad. During the reign of the empress Catherine the Second this settlement was named Tihvin town.

      In 1510 the Great Duke Vasilii Ioanovich had had felt the icon miracle-working force on himself and enjoined to build the stone church with parvis in Tihvin. For this purpose money was taken from his own treasury. When the building was completed and the stone temple was sanctified (on the12th of April, 1515) the Grand duke Vasilii Ioanovich wanted to see and to bow to the Mother of God icon by himself. In 1526 he arrived to Tihvin accompanied by Right Reverend Makarii – the Novgorod archbishop. And on the first of January 1547 his autocratic sun Ioann Vasil’evich visited Tihvin movable the same sense of awe of Russian land relic 

	Родионов В.Г. Великая Русская Государственная Смута

ВЕЛИКАЯ  РУССКАЯ  ГОСУДАРСТВЕННАЯ  СМУТА
 
Родионов В. Г.
                                                                                                «Но есть и Божий суд...» 
 
В настоящее время появилось множество претендентов на Корону Российской империи. Среди них: и потомки бывших членов российской Императорской (великокняжеской) фамилии, и потомки титулованных князей, бояр, графов, баронов, дворян, а то и вовсе — безродные энтузиасты.

Настало время разъяснить этим господам-претендентам всю абсурдность их настойчивых притязаний, покоящихся на невежестве и наглости. Итак,— по порядку.

1. Любой претендент на Корону Российской империи должен знать и понимать букву и дух фундаментальной части Полного Свода Законов Российской Империи — Закона о престолонаследии («Учреждение об Императорской Фамилии»), созданного и освящённого почти ровно 200 лет тому назад императором всея Руси Павлом Первым. Этот Закон действует и до сей поры, в незначительной «редакции» сына Павла Первого (Николая) и их внуков (Александра Николаевича и Александра Александровича).

2. А понимая букву и дух сего Закона, всякий должен понять наконец, что этот Закон так составлен Павлом Первым, что позволяет абсолютно точно и однозначно определять,— кто является на самом деле Русским монархом, в то или иное конкретное историческое время. Пора наконец понять, что Монархия в России никогда не умирала и умереть не может в принципе. Жива она и сейчас, как бы этого кому-то и не хотелось. Сам Закон Павла Первого, безотносительно желаний всяких т. н. претендентов, автоматически назначает монарха-императора всея Руси, хотя давно уже нет самого родоначальника Павла Первого, и хотя давно уже отвадили Русь легальным порядком от института Российской монархии. Этот Закон о престолонаследии Павла Первого действует и сейчас. И сейчас, так же, как 200 лет тому назад, и 100, и 20,— абсолютно точно известен монарх Государь всея Руси, персона настолько же реальная, насколько и единственная.

З. В этом Законе Павел Первый прозорливо определил, что автоматизм назначения престолонаследника распространяется только на тех членов Императорской фамилии (потенциальных претендентов на престол), которые имели к царствующему монарху «...совершенное почтение, повиновение и подданство». В противном случае эти великокняжеские претенденты и все их потомки (все до единого) автоматически исключаются из списка законных претендентов на Корону Российской империи. 

Впервые в мировой практике августейших особ, Павел Первый ввёл в ранг верховного государственного закона — нравственный критерий,— совершенное повиновение наследников престола царствующему монарху и — «...миролюбивое обращение в сохранении семейной тишины и согласия» — среди членов Императорской фамилии.

4. Что же произошло после убийства Павла Первого? На престол садится сначала соучастник убийства отца-монарха,— Александр Павлович, а затем — его брат, Николай Павлович. Ни тот, ни другой, со своими наследниками,— никто из них не возбуждал уголовного дела по факту убийства своего отца и родоначальника, Павла Первого. При этом все они признавали и даже переиздавали (!!!) Закон о престолонаследии Павла Первого — как действующий Закон Российской империи. Таким образом, все они, самим фактом своего восшествия на престол, фактически сами себе, автоматически выносили приговор в собственной государственной измене, т. е. узурпации власти и подлом глумлении над сутью самого фундаментального Закона Российской империи.

В истории мировых монархических домов это беспрецедентный случай преступного надругательства монархов над своим действующим законодательством. Ничто не изменилось и по сию пору в нашем Отечестве: никто из нынешних претендентов так и не удосужился до сих пор снять с себя грех соучастия в убиении монарха-родоначальника путём возбуждения уголовного дела, проведения расследования, обнародования его результатов и осуждения виновных. И нету срока давности в таком уникальном деле, в котором фигурируют государственные законы, освящённые Церковью и тысячелетней народной традицией.

Всё выше сказанное означает только одно: последние пять т. н. Российских императоров, начиная с Александра I,— на самом деле лже-цари, т. к. они являлись либо — вольными или невольными соучастниками убийства Павла Первого, либо — их безответственными потомками.

Но самое главное, что все они были лже-царями при живых законных (но тайных) императорах всея Руси. И до тех пор, пока родственники этих лже-царей публично не осудят тягчайшего антигосударственного деяния своих предков (Александра, Николая и пр.) и публично не покаются сами за них,— нет им места даже возле Трона Российской монархии. Самой же Короны им во век не видать, как своих ушей.

5. Что касается потомков иных княжеских, боярских и прочих русских родов, записанных в Геральдическую книгу Российской империи, а не потомков Великого князя-преступника Николая Павловича, то все они обязаны для начала своей карьеры, подтвердить свою преданность Законам Российской империи времён Павла Первого. Для этого им надо принести присягу на верность очередному законному, ныне здравствующему Монарху всея Руси, автоматически назначенному самим Законом Павла Первого о престолонаследии,— законом во-истину бессмертным.
6. Ныне здравствующие «зарубежные» (а точнее — «украинные», т. е. окраинные) монархи-регенты Российской Короны и подданные ЕИВ Наследного императора всея Руси,— все они обязаны также присягнуть на верность Короне Российской империи, дабы все народы Земли обрели наконец долгожданный свет Истины в своих сердцах и мир в своих домах.

7. Итак, с момента убийства Павла Первого (12 марта 1801 года) на территории всея Руси, Российской империи и всех её окраин — вот уже как 200 лет — длится смутное время. Все эти александры и николаи (первые, вторые, третьи), как и ленины, сталины, брежневы, горбачёвы и несть числа этим «всенародно избранным» государям,— все они де-факто и де-юре являются лже-царями, лже-государями и узурпаторами. Более того,— они все являлись и являются марионетками международного криминального сообщества. И им отведена роль жалких шутов-маргиналов: попустительствовать (за подачки) процессу полного разрушения 1000- летнего института Русской монархии, берущей своё начало от Августа, Константина Великого, Чингизхана, Георгия Победоносца.

В этой связи особо следует остановиться на деяниях нынешнего главы государства под названием «Россия».

Произвольно взяв в качестве официальных атрибутов своей президентской власти — Имперский трёхцветный флаг с золотым Романово-Рюриковским двуглавым орлом с коронами, и разместив свою резиденцию в Московском Кремле,— этой исконной резиденции всех русских царей, президент России, тем самым, де-факто признал свою власть преемственной и тождественной власти российских императоров, а также де-факто признал действующими законы Российской империи. Таким образом президент России приватизировал (по праву силы) Корону Российской империи, Трон, Скипетр и державу Московских царей,— Государей всея Руси. Стало быть, по законам Российской империи он поставил сам себя в один ряд со лжецарями-узурпаторами, начиная с Александра I, и сам себе вынес приговор в государственной измене законам Российской империи. Одновременно с этим, и по законам нынешней «демократической» России (на верность которым он присягал в присутствии святейшего и блаженнейшего Патриарха всея Руси!!!) он сам себя также признал государственным преступником (см. статьи 1—16 Конституции России).

Таким образом, нынешний президент России умудрился сам себя произвести в государственного преступника — и по законам «царской» России, и по законам «демократической» России, и по законам «советской» России, на верность которым он тоже клялся (все помнят). Он сам себя загнал в «неправовое поле»; и его «заслуги перед Отечеством» суммарно выглядят так: он — трижды узурпатор и дважды клятвопреступник. Во-истину закономерный финал Великой русской государственной смуты 19—20 веков, которая по уточнённым прогнозам должна завершиться весной 2001 года, к 200-летию зверского убийства императора всея Руси Павла Первого.

8. Всё выше сказанное можно было бы не принимать в расчёт, коли бы не твёрдая воля ныне здравствующего Павла Второго,— Главы Русской Православной Церкви, Наследного императора всея Руси, Российской империи, и прочая, и прочая, и прочая...

Настало время — и Павел Второй, впервые за 200 лет Русской государственной смуты, открыто заявил 14 октября 1996 года в Москве на весь мир о своих правах на громадные богатства Российской империи, которые уже давно разбазариваются и прожигаются по всему свету преступным криминальным сообществом. Именно эта мафиозная криминальная структура лишает народы Земли благоденствия, процветания и искусственно поддерживает на земле войны, голод, разрушения и хаос.

Сила наследного императора всея Руси Павла Второго — в правде, Законе и поддержке Царицы нашей Небесной — Пресвятой Богородицы,— Покровительницы и Заступницы Земли Русской и всех народов, её населяющих. 

Рядом с Павлом Вторым — небесное воинство Георгия Победоносца, Сергия Радонежского, Дмитрия Донского, митрополита Иоанна и всех святых Земли Русской.

Русский царь — это царь царей, государь над государями.

Русский царь — это Посланник Бога Вседержителя, дарованный людям для воплощения идей Высших сил.

И сердце Русского царя — только в руках Божьих.
	Rodionov B.G. The Great Russian National Distemper

THE GREAT RUSSIAN NATIONAL DISTEMPER
 
Rodionov B.G.
                                                                                            
 «But there is a divine justice...» 
 
At the present time a lot of contender for the Russian Empire Crown has appeared. There are former members’ progeny of the Russian Imperial (Grand duke’s) family, progeny of titled dukes, boyars, counts, barons and nobles, or even ordinary enthusiast among them.     

It’s time to clarify for this pretender all ineptitude of their pressing pretension based on the ignorance and impudence. So let us go step by step.

1. Any pretender to the Crown of the Russian Empire must know and understand a latter and a spirit of The Total Russian Empire Code of Laws basic statement – The Low about succession (“Establishment about the Imperial Family”), which was created and consecrated 200 year ago by the Emperor of the Whole of Russia Paul the First. This Low is still true with its marginal amendments which was made by the son of Paul the First (Nicolas) and their grandchildren (Alexander Nikolayevich and Alexander Alexandrovich).     

2. And with understanding a spirit and a letter of this Low everybody have to realize that it was written by Paul the First in such a way as to make a determination of the person, who is Russian Monarch in the concrete historical period, exact and precise. It’s time to understand that the Monarchy in Russia has never been over and it can’t die in principle. It is also alive at present whether anybody doesn’t like this fact. He Low of the Paul the First itself automatically appoints the Monarch – the Emperor of the Whole of Russia, irrelative of any pretenders’ wishes, though there is no forefather of Paul the First for a long time, and the Russia was broken of the habit of the Russian Monarchy Institute. This Low about succession of Paul the First is still true. And now just as 200 or 100 or 20 years ago it is possible to know exactly who is the monarch of the whole of Russia, and this person is real as well as the one.  

3. Paul the First made the sagacity statement in his Low concerning that the automatism of the successor to the throne appointment is applied only for those members of the Imperial family (the potential successor to the throne) who were related to the crown monarch “ the real obeisance, obedience and nationality”. In the other case all grand duke pretenders and all their progeny (all to a man) are excluded automatically from the list of legal pretenders to the Crown of the Russian Empire.   


For the first time in a world august person’ practice Paul the First had established a criterion moral as a main national low - an implicit obedience of the throne successors to the crown monarch as well as - “turn equal and peaceful in order to save family calm and agreement”- among members of the Imperial family. 

4. What so did happen after the murder of Paul the First? Firstly the throne was occupied by Alexander Pavlovich – one of the accessory of father-monarch murder, and then by his brother Nicolas Pavlovich. Neither of them as well as their successors didn’t bring before a court the fact of their father and ancestor murder. But at the same time all of them recognized and even republished (!!!) The Low about succession written by Paul the First as if this law was currently in force in Russian Empire. Because of the fact that they had accessed to the throne, all of them automatically pronounced sentence on their own high treason, i.e. a usurpation of rule and a foul mockery at the crux of the main Low of Russian Empire.

In the world history of monarchic houses this is an unexampled case of criminal outrage of the monarchs upon their own legislation in low. Nothing changes in our Motherland up to the present times: nobody of the today’s pretender has got around declining the sin of the complicity in the monarch murder – ancestor by means of a prosecution commencement, performing an investigation, a promulgation of the results and a guilty denunciation. And there is no any time limitation concerning such unique case, in which national lows consecrated by the Church and thousand-year national tradition takes place.         

In view of the aforesaid it is possible to sum the next: the last five Russian Emperors -  starting from Alexander I – were in fact false-tsars because of they were either true or involuntary accessory of the Paul the First murder, or their irresponsible progeny.

But the most important fact is that they all were false-tsars in the true alive (but veiled) emperors of the Russia. And thus far relatives of this false-tsars declare the public condemnation of the more painful and treasonable acts of their ancestry (Alexander, Nicolas and other) and confess to them, there will be no place for them even near  the Russian Monarchy Throne. And the crown itself will not taken by them for all time.  

5. What about the progeny of the other duke, boyar and other Russian families noted in the Heraldic book of Russian Empire rather then progeny of the Grad Duke – criminal Nicolas Pavlovich, they all must firstly confirm their devotion to the Russian empire lows of Paul the First times to start their career. To perform this they are to swear in faith the next true and healthy Monarch of the whole of Russia who was automatically appointed by The Low about succession written by Paul the First and which is immortal in truth.      

6. Today “foreign” (and really – “ukrainni”, i.e. suburban) monarch- regents of the Russian Crow and subjects of His Majesty Crown emperor the Whole of Russia who are healthy must also swear in faith to the Russian Empire Crown in order to help all people in the world to gain at least long-awaited light of the truth in their hurts and a peace in their homes. 

7. So after Paul the First was killed (12th of the March 1801) there has been vague time   in the land of the whole of Russia and its outlying districts for more then 200 years. All this alexanders and nicolases (the firsts, the seconds and the thirds) as well as lenins, stalins, brejnevs, gorbachovs and so on and there is no counts for all this “elected representatives of the people”, - all of them are de facto and de jure false-tsars, false- sovereigns and usurpers. And what is more, all of them were in past and still are at the present time fantoccini in the hands of international criminal community. And they are in the role of pitiable marginal fools: to wink (for sops) at the process of the total destruction of 1000-years Russian monarchy institute sprung from August, Constantine the Great, Chingizhan, and George Victorious.

Thereupon it is necessary to point the acts of the present Head of State named “Russia”. 

Using the next items as the official attributes of his president power: the Imperial three-colored flag with a gold Romanovo-Rurikov’s two-headed eagle with crown and the placing his own resident in the Moscow Kremlin which was the resident of all Russian tsars from time immemorial, the president of Russia has recognized de facto his power as successive and identical to the power of Russian Emperors as well as he has recognized de facto Lows of the Russian Empire in force. In that way the president of Russia has privatized (by right of force) the Crown of the Russian Empire, Throne, Scepter, and the power of the Moscow Tsars – sovereigns of the whole of Russia. It follows that according to Lows of the Russia Empire he has equated himself with false tsars-usurpers starting from Alexander I, and has pronounced sentence to himself concerning high treason of the Lows of Russia Empire. At the same time according to the lows of the present “democratic” Russia (to which he swore allegiance in his apostolic and blessed Patriarch of the whole of Russia presence!!!) he has also recognize himself as the prisoner of State (see statement 1-16 of the Constitution of Russia).          

  So that the today’s president of Russia has managed to rank himself into the role of prisoner of State according to Low of “tsar” Russia, as well as “democratic” Russia, “soviet” Russia to which he swore allegiance too (everybody can remember). He has driven himself in the “un-legal margin”; and his “services in face of Motherland” could be sum the following: he became usurper tree times and perjurer two times. That is the really appropriate end of the Great Russian National Distemper 19-20 centuries, which will be over in the spring 2001 according to adjusted forecast on the 200-year data of the awful Paul the First murder - the Emperor of the whole of Russia.   

8. All the statements could be disregarded if there is no the abiding will of the present healthy Paul the Second – the Head of the Russian Orthodox Church, Crown Emperor of the Whole of Russia, Russian Empire and more, and more and more…

The time came and on the 14th of October 1996 in Moscow Paul the Second for the first time during 200 year of the Russian National Distemper avowed for the whole world about his rights for an enormous riches which have been squandered and wasted through all over the world for the long time by felonious criminal community. And exactly this mafia criminal structure deprives peoples of the Earth of their welfare, prosperity and artificially keeps up wars, famine, implantation damages and chaos all over the world.       

The power of the Crown emperor oh the whole of Russia Paul the Second is in the truth, Law and the support of Holy Mother -  the Defender and Protectress of Russia and all Russian Lands and its people – the Virgin Mary;  

There is a divine army of the Saint George Victorious, Sergey Radonejsckii, Demetrius Don, metropolitan Ioann and the all Holies of the Russian Land near Paul the Second.  

Russian tsar is the tsar of all tsars, sovereign of all sovereign.

Russian tsar is the God’s our Lord envoy, granted to the people for realization the ideas of the supreme forces. 

And the heart of the Russian tsar belongs to God only.


